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Identificació de la sessió
Data: 18 de maig de 2009
Lloc: Sala de Juntes de l’edifici Ramon Llull
Caràcter: ordinari
Hora: 11.00 h segona convocatòria

Assistents
Pere Joan Brunet Estarellas (degà)
Miquel Grimalt Gelabert (vicedegà)
Guillem X. Pons (secretari)
Antoni Ordinas
Esther Martínez
Jaume Guiscafré (vicedegà)
Francisco Campos (vicedegà)
Miquel Deyà (vicedegà)
Alexandre Miquel (vicedegà)
Tina Sabater (vicedegana)
Joana M. Seguí
Nicolau Dols
Mercè Picornell
Maria Josep Mulet
Miquel Àngel Capellà
Margalida Pons
M. Antònia Fornés
Joana Salazar
Patrícia Trapero
Sebastià M. Pascual
Joana Colom
Domènec Garcies
Marga Dols

Ordre del dia

1. Aprovació, si escau, de l'acta de la junta ordinària anterior 12 de setembre de 
2008 
2. Aprovació, si escau, de l'acta de la junta extraordinària del  4 de novembre de 
2008. 
3. Aprovació, si escau, de l'acta de la junta extraordinària del  2 de febrer de 2009. 
4. Constitució dels consells d’estudis de grau (estudis adscrits a la Facultat de 



Filosofia i Lletres).
5. Aprovació de la proposta de distribució dels fons assignats a la facultat. 
6. Proposta de reconeixement de crèdits de lliure configuració per a cursos, 
jornades i altres activitats.
7. Informació del degà.
8. Informació dels vicedegans i caps d’estudis. 
9. Informació de l’administrador de centre. 
10 Informació d’altres membres de la Junta de Facultat.
11. Torn obert de paraules. 

Desenvolupament de la sessió
Excusen l’assistència: Joan A. Mesquida, Mercè Gambús i Maria Juan.

Abans d'iniciar la sessió Nicolau Dols manifesta un defecte de forma i que no se poden 
aprovar les actes, doncs a la convocatòria no s'indica que se tracti d'una sessió ordinària, 
doncs  al  missatge  de  la  convocatòria  apareix  "Asunto:  Re:  Convocatòria  junta 
extraordinària" i a la convocatòria no apareix la paraula "ordinària".
El secretari, G.X. Pons demana disculpes, doncs per conservar les adreces va "reenviar a 
tots" amb el missatge d'una anterior junta extraordinària i assumeix l'error.
Intervenen el Dr. Miquel Deyà i el Degà Pere Brunet indicant que tampoc s'indica al 
text de la convocatòria la paraula "extraordinària" i a les sessions ordinàries si hi ha 
punts de l'ordre del dia (aprovació de les actes ordinària i extraordinària ) i torn obert de 
paraules, que no apareixerien si fos extraordinària. També, com a sessió ordinària, s'han 
enviat per correu electrònic les actes de les dues extraordinàries i una ordinària per a la 
seva, si escau, aprovació. La resta de la junta també considera que s'ha d'interpretar que 
se tracta d'una reunió ordinària i s'inicia la sessió amb normalitat.

1. Aprovació, si escau, de l'acta de la junta ordinària anterior 12 de setembre de 
2008  

N. Dols comenta que hi ha faltes d'ortografia a les actes, 8 a una 12 a una altra. El 
secretari demani que li indiqui i les corregirà. N. Dols li passa una acta corregida al 
secretari però després li demana i no compta amb ella.

S’aprova l’acta de la sessió ordinària per assentiment.

2. Aprovació, si escau, de l'acta de la junta extraordinària del  4 de novembre de 
2008. 

Prèviament G.X. Pons parla amb en J. Guiscafrè amb qui comenta que s'ha detectat un 
error  en  la  denominació  d'un  títol  de  grau  Llengua  i  literatura  catalanes,  i  queda 
subsanat a l'acta.

S’aprova l’acta de la sessió extraordinària per assentiment.

3. Aprovació, si escau, de l'acta de la junta extraordinària del  2 de febrer de 2009. 

N. Dols fa una sèrie d'apreciacions sobre aquesta acta encara que la junta considera 



millor  incloure-les  al  punt  de  torn  obert  de  paraules.  Se  corregeixen  unes 
puntualitzacions dels comentaris de M. Deyà.

S’aprova l’acta de la sessió extraordinària per assentiment.

4.  Constitució  dels  consells  d’estudis  de  grau (estudis  adscrits  a  la  Facultat  de 
Filosofia i Lletres).

El degà informa sobre la  constitució dels  consells  d'estudis  de grau,  tots  els 
professors  que impartiran 1er  ja  en formen part,  amb la  presidència dels  respectius 
vicedegans dels 8 estudis d'aquesta facultat. El degà realitzarà la tasca de coordinació 
entre els diferents estudis. Els directors o caps d'estudis de cada departament haurien 
d'enviar  al  degà  la  relació  final  de  professors  que  conformen  els  distints  consells 
d'estudis.

Queden constituïts els consells d'estudis.

5. Aprovació de la proposta de distribució dels fons assignats a la facultat. 

El degà amb ajut d'un full  excel comenta el  decrement sofert  amb la partida 
associada a alumnes col·laboradors. També fa comentaris sobre altres distintes partides 
estructurades de forma semblant a l'any anterior. 

 N. Dols comenta que des del seu vicerectorat hi ha la possibilitat d'aconseguir 
finançament per a seminaris, cursets,... amb una partida de 2500 euros.

El degà comenta que la tendència de despeses seria a consumir tot els pressupost 
i tenir compte 0 el desembre, doncs comenta que hi ha la possibilitat de que si hi ha 
superàvit, aquest romanent no quedi a la mateixa facultat.

S'aproven els pressupostos de la Facultat.

6.  Proposta  de  reconeixement  de  crèdits  de  lliure  configuració  per  a  cursos, 
jornades i altres activitats.

Aquesta Junta ha acordat donar suport a distints cursos, cicles de conferències i 
jornades, per la qual sol·licita li siguin concedits crèdits de lliure configuració per 
la Comissió Acadèmica d'aquesta universitat.

Activitat Crèdits sol·licitats
Autoconeixement, Emocions i Diàleg 
al Segle XXI (nivell I)

2

Autoconeixement, Emocions i Diàleg 
al Segle XXI (nivell II)

2

I  Seminari  Internacional  sobre 
Paisatges Culturals. El cas de la Serra 
de Tramuntana (Mallorca, Espanya)

1



7. Informació del degà.

El  degà  informa  que  dos  membres  de  la  nostra  facultat  han  mort  recentment:  el 
professor Lluís M. Fernández Ripoll i l'alumne Miquel À. Barceló Huguet, aquesta junta 
expressa el seu condol.
Extinció d'assignatures - extinció de diplomes. L'extinció d'assignatures amb el nou 
grau fa que també dugui associat l'extinció o modificació d'alguns diplomes, els estudis 
podrien presentar nous diplomes amb les noves assignatures.
M. Deyà i T. Sabater demanen un període de gràcia de dos anys per aquelles persones 
que estiguin fent un diploma i no ho superin l'assignatura el primer any. 
S'accepta aquesta suggerència.
Se comenta que cada estudi pensi i presenti la seva proposta de modificació o canvi 
d'assignatures noves per aquelles que ja no s'impartiran.
En qualsevol  cas se proposa fer  si  fos necessari  una junta extraordinària  per tractar 
aquest tema, doncs fins que no passin uns tres anys amb l'extinció dels diplomes vigents 
no se tendrà clar (i en tot cas crear nous diplomes lligats a les assignatures de grau).
El  degà  informa que  al  FOU i  des  de  distints  vicerectorats  s'han  publicat  distintes 
notícies que afecten als estudis de la Facultat,  com és: la creació de la comissió de 
qualitat,  normativa sobre els  títols  de  grau,  calendari,  criteris  per  elaborar  les guies 
docents  dels  nous  títols  de  grau  i  màster  i  que  està  en  procés  d'elaboració  un  nou 
reglament acadèmic.

N. Dols comenta que hi ha oberta una convocatòria d'ajuts per organitzar activitats 
complementàries a la docència (seminaris, conferències,...) amb un total de fins a 2500 
euros per Facultat. Tot això ho gestiona el SAC i se pot trobar la informació a la seva 
web. Recorda que la convocatòria acaba el 3 de juliol.

8. Informació dels vicedegans i caps d’estudis. 

Respecte  als  horaris s'inicia  un  debat  respecte  la  impossibilitat  de  col·locar 
determinats grups grans amb només 4 hores a la setmana. 

T. Sabater comenta que és impossible amb la plantilla horària original fer cumplir 
el COA.

M. Deyà intervé i comenta que el primer curs s'ha d'intentar combinar amb les 4 
hores setmanals i anar arreglant l'horari amb el temps. Des del rectorat haurien de veure 
que és físicament impossible fer un horari de 8:00 a 22:00.

N.  Dols  suggereix  fer  una  consulta  al  vicerectorat  de  planificació  acadèmica 
indicant  aquest  complexitat  horària  mala  de  dur  a  la  pràctica.  També  se  parlar  de 
dedicar una sessió específica a un Consell Deganal.

D. Garcies comenta que algun dia un mateix estudi pot necessitar 6 aules i això és 
inviable.

M. Deyà indica que primer, això és un problema conjuntural  creat per l'actual 
equip rectoral; segon, considera indispensable modificar el reglament d'horari i posar 5 
jornades en lloc de 4; i, tercer, comenta que s'hauria d'enviar un e-mail a tot el personal 
docent que participa al grau, conèixer cada assignatura amb el seu horari definitiu ja 
exposat al COA.

T.  Sabater  dona  suport  a  en  M.  Deyà  comentant  que  és  necessari  incorporar 
aquesta cinquena jornada.

G. Pons informa que ha assistit a distintes reunions preparatòries de les jornades 
d'acolliment. Aquestes se realitzaran el 22 de setembre i cada estudi farà la presentació 



als  nous  alumnes.  Des  de  l'ICE  s'organitzaran  sessions  de  visites  a  la  biblioteca, 
utilització de sistemes virtuals, Campus extens,... i altres activitats.

9. Informació de l’administrador de centre. 

D. Garcies comenta que s'han instal·lat canons de llum fix a quasi totes les aules. 
Que la climatització de l'edifici nou és deficient i que si troben altra deficiència se li 
comuniqui.

També informa d'un canvi de personal de consergeria.

10 Informació d’altres membres de la Junta de Facultat.

No hi ha cap informació d'altres membres de la Junta de Facultat.

11. Torn obert de paraules. 

N.  Dols  demana  que  la  Junta  de  Facultat  transmeti  l'enhorabona  per  als  Drs. 
Miquel  Duran i  Bartomeu Barceló  per  l'obtenció  del  Premi  Ramon Llull.  S'accepta 
aquesta proposta.

N. Dols es queixa de que no va poder assistir a la reunió de la junta extraordinària 
de 2 de febrer, i que va rebre el document elaborat com a conseqüència de dita junta per 
primera vegada el 3 de febrer.

N. Dols comenta que el passat 5 de març al Diario de Mallorca s'atribueix unes 
declaracions del  degà que voldria  desmentís.  El  19 de març  hi  va haver  un tall  de 
carretera  i  semblava  que  el  degà  animava  aquesta  activitat.  I  quina  autoritat  o 
participació té el degà amb l'Assemblea de Filosofia i Lletres per organitzar actes.

P.  Brunet  contesta  que  no  va  comentar  que  estigués  bé  que  fessin  talls  de 
carretera, ni molt manco, les seves expressions anaven dirigides a quan la gent és jove i 
té  un  problema no  està  sense  fer  res,  uns  mesos  tancat,  sinó  que  són  més  actives. 
Respecte  a  l'Assemblea  de  Filosofia  i  Lletres  és  un acte  que  fou organitzat  per  un 
professor d'aquesta facultat (F. Torres). Ni des de la Facultat, ni des del deganat, no s'ha 
convocat cap acte.

M. Deyà confirma aquestes paraules de P. Brunet que se publicaren a la secció 
"Campus Florit" i comenta que de forma sistemàtica apareixen paraules en boca dels 
entrevistats que no són més que deformacions de la realitat. Així mateix, demana si des 
del rectorat s'alimenta o subvenciona aquesta secció.

N. Dols contesta que no, que és una secció pròpia del Diario de Mallorca.
J.M. Seguí demana com s'ha de tramitar la reserva de les aules d'informàtica.
D.  Garcies  respon  que  si  són  les  aules  de  Beatriu  de  Pinós  ho  gestiona 

l'administrador de centre de l'Anselm Turmeda.

I essent les 13:15, sense haver-hi més assumptes per tractar, s’aixeca la sessió de 
la reunió de la Junta ordinària de la Facultat de Filosofia i Lletres.

A tot això don fe i signo la present,



El Secretari                                                       Vist i plau del degà

Guillem X. Pons                                                Pere J. Brunet


